
Afdelingsbestyrelsen – afd. 33 Birke-/Bøgeskoven 

Referat – Møde den 7. februar 2023 kl. 17.30 i bestyrelseslokalet Bøgeskoven 201 
 

Indkaldte: Lene Hilden, Henriette Jensen, Jannie Schaub, Ulla Schmidt, Søren Granlund, Laila Buhl 
Jensen og Flemming Hein Andersen. 

Afbud: Ulla Schmidt. 
Gæster: Jimmy Eibye og Jess P-H fra COPARK. 
Referent: Flemming Hein Andersen. 
 
 Forud for mødet var der i tidsrummet 16.00 – 17.15 ”markvandring” med deltagelse af 

Pernille Frederiksen, Jimmy Eibye og Thomas fra GB samt Lene og Flemming fra afd. 33. 
Her blev der identificeret områder, hvor der kræves hurtig handling og områder, som 
afventer helhedsplanen. 

 
Dagsorden godkendt forud for mødet. 

Referat fra seneste møde den 10. januar 2023 godkendt uden bemærkninger. 

Nyt fra GB Drift: 
- Orientering om helhedsplanen omdelt til alle beboere den 18. januar 2023. 
- Drifts- og vedligeholdelsesplan for året 2022 gennemgået og kommenteret. Der bliver stillet             

spørgsmål til 4/Hæk (+83%), som skyldes at hække nu iflg. aftale klippes 2 gange årligt, 7/Belægning 
(+62%) og områderne 16.1 og 16.2, som omhandler Indflytning og fraflytning. 

- Orientering om resultatet af markvandringen, afslørede farlige steder, som skal laves snarest, og 
hvad der kan afvente helhedsplanens gennemførelse. 

- Der er behov for ny flisebelægning i afdelingen. Indføjes i PPV-planen over de første 4 år efter 
helhedsplanen. SF-sten blev foreslået. GB beregner pris for udskiftning. De 3 birketræer i gård 5 
fjernes snarest. Et antal hække, som der er aftale med GB om, er ikke klippet korrekt ind, ligesom 
mange hække trods kontakt herom heller ikke overholder reglerne. 

- COPARK tilbud på p-vagtordning blev gennemgået. Bestyrelsen har indstillet aftalen til godkendelse 
af GB’s direktør. Flemming har været rundt i afd. for at optælle p-pladser. Oversigt udleveret til alle 
best. medlemmer. 

- Som noget nyt skal bestyrelsen nu selv hente Aktivitetslisten via OneDrive. Vi vil gerne have den 
tilsendt som pdf-fil som hidtil. 

 
Afdeling 33: 

- Der er fremsat et ønske om at kunne reservere en tørretumbler ifm. reservering af vaskemaskiner. 
Det skulle iflg. modtagen info være muligt at lave i App’en, når man bestiller to vaskemaskiner og 
tørretumbler samtidig. Det undersøges, hvad en ændring af App’en til dette koster. 

- Vi vil gerne have svar på, hvorfor der fortsat opkræves betaling for at stå på afdelingens venteliste, 
når denne er sat ud af kraft pga. helhedsplanen. 

Nyt fra GB / OB: 
- TV-pakke løsninger for HvissingeNet håndteres fremover ikke længere via GB.  
- Hvissinge Kulturcenter lukkes som forening. Formandskabet vil forsøge at findes en løsning, så 

bankospil fremover kan afholdes i Paraplyen.  
- Renter fra råderetssager. Afdelingerne dækker med det beløb, som er hensat i regnskaberne. Vi vil 

gerne vide, hvor de står/er bogført? 
- Der er indkaldt til ekstraordinært repræsentantskabsmøde onsdag den 15. februar 2023 kl. 17.30 i 

Paraplyen. Fra afdelingen – som har tre stemmer – deltager Lene, Henriette og Ulla. 
 
Indkommen post: 

- Intet modtaget. 
 
Eventuelt: 



- Afd. bestyrelsen opfordrer GB til at søge Nordea fonden om tilskud til projekter, som gør noget godt 
for fællesskabet og det grønne miljø. 

Næste møde: 
- Tirsdag den. 7. marts 2023 kl. 17.30 i bestyrelseslokalet. 

 
 

Flemming Hein Andersen 
8. februar 2023 

 
 

 


